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پيشبيني من، 18 مدال طلا بود

علي سعيدلو در لابهلاي برنامههايش براي حضور در سالنهاي مختلف بازيهاي آسيايي گوانگجو ، زماني هر چند كوتاه

را هم به حضور در جمع خبرنگاران ايراني اختصاص داد تا خوشحالياش را از بابت نتايج خوب كاروان ايران به آنها

منتقل كند.

اين ديدار با اين جمله رئيس سازمان تربيت بدني آغاز شد: &#171;با اين پوشش خوب تلويزيوني آيا اين روزها كسي هم در
ايران روزنامههاي ورزشي را ميخواند؟!» البته قصد سعيدلو از بيان اين جمله، صرفا شوخي با خبرنگاراني بود كه هر روز تا
پاسي از شب به انعكاس اخبار بازيهاي آسيايي گوانگجو ميپردازند ، اما همين هم كافي بود تا برخيها از اين شوخي
آزردهخاطر شوند. شايد به همين خاطر هم سعيدلو در ادامه، آن شوخطبعي را با يك جمله تشكرآميز جبران كرد: &#171;شما
براي پوشش اخبار مليپوشان كشورمان زحمات بسيار زيادي را به جان ميخريد و اين براي ما بسيار ارزشمند و قابل تقدير
است.»رئيس سازمان تربيت بدني سپس از كسب مدالهاي خوشرنگي كه توسط كاروان ايران به دست آمده است، ابراز
خرسندي كرد: &#171;خوشبختانه اوضاع براي ما خوب پيش ميرود، چون ورزشكارها مدالهاي خوبي آوردهاند و شما هم
فعلا عليه ما چيزي نمينويسيد! اينكه همه شادند، واقعا جاي خوشحالي دارد. البته به محض بازگشت به ايران نقاط ضعف
همين كاروان موفق را هم بررسي خواهيم كرد و اينطور نيست كه در باد اين نتايج بخوابيم.»آيا فكر ميكرديد نتايج كاروان ايران
تا اينجاي بازيها اينگونه باشد؟ سعيدلو در پاسخ به اين سوال هم گفت: &#171;قبل از آنكه بخواهيم به گوانگجو بياييم ما
در جدولي، اسم تمام مدالآوران كاروان را نوشتيم و حتي جلوي آنها نوع مدالي را هم كه پيشبيني كرده بوديم، مشخص
كرديم. من خودم 18 طلا براي كاروان ايران پيشبيني كرده بودم كه تا امروز 8 طلا به دست آوردهايم (اين صحبتها قبل از 2
طلاي ديروز كشتي فرنگي مطرح شد). البته من در اين جدول نام نصرآزاداني و ووشوكار زن كشورمان را در فهرست طلاييها
ننوشته بودم كه از اين حيث اندكي جلوتر از پيشبينيها هستيم. معيار من براي اين پيشبينيها ساعتها كار كارشناسي
بود. من در جلسات مختلف با روساي فدراسيونها صحبت كردم، با مربيان تيمها حرف زدم و با تكتك ورزشكاران از نزديك ديدار
داشتم. هيچ ورزشكاري نبوده كه من قبل از مسابقات او را نديده باشم.» سعيدلو براي اينكه بگويد مستندي هم براي
حرفهايش وجود دارد، ادامه داد: &#171;من 3 ماه قبل از شروع اين بازيها هم با سايت رسمي مسابقات مصاحبه كردم و
گفتم ما در اين بازيها 60 مدال دريافت خواهيم كرد. اين مصاحبه موجود است. حتي چون ما در كشورمان عدد 20 را دوست
داريم من به آنها گفتم ما در گوانگجو 20 طلا ميگيريم، 20 نقره و 20 برنز. تا الان 8 طلا گرفتهايم. در ادامه نيز 5 مدال طلا براي
كشتي درنظر گرفتهايم، 2 يا 3 طلا براي كاراته، يك يا دو طلا براي دووميداني و 3 طلا هم براي فوتبال و واليبال و بسكتبال كه
اگر همينها را جمع كنيد به همان عدد خواهيد رسيد. البته چون من با خارجيها مصاحبه ميكردم يك مقدار هم دست بالا
گرفتم، اما در مجموع همان 18 طلا براي من ايدهآل است. البته براي من بيشتر از اين تعداد طلا، رسيدن به تعداد 60 مدال
روساي به  تلنگري هم  ندارد.»سعيدلو سپس  وجود  برنز  و  نقره  و  ميان طلا  زيادي  فاصله  نظر من  از  ارزش است چون 
فدراسيونهايي زد كه عملكردي پايينتر از حد تصور داشتند: &#171;برميگرديم حساب و كتاب ميكنيم، هر جا لازم باشد
تقويت ميكنيم و داربست ميزنيم، اما آن جاهايي را هم كه لازم باشد خراب ميكنيم و دوباره ميسازيم.» سعيدلو در ادامه
به پيشرفت ورزش بانوان در اين دوره از بازيها اشاره كرد و افزود: &#171;ما واقعا در بحث ورزش بانوان وقت گذاشتيم و كار
كرديم و حالا شاهد بيسابقهترين نتايج هستيم. در دنيا هم همينطور است.»سوال از رئيس سازمان تربيت بدني زياد بود، اما
ادامه اين ديدار با اصرار ماموران امنيتي چين مبني بر نبودن وقت اضافه مقدور نبود. آنها كه با 8 ماشين معاون رئيسجمهور
كشورمان را در تمام بازديدهايش اسكورت ميكنند، چون تمام خيابانهاي مسير تردد رئيس سازمان تربيت بدني و تيم

همراهش را مسدود ميكنند، در همان وقت مشخص گفتوگو را قطع كردند تا نظم شهر بههم نخورد!رضا پورعالي
خبرنگار جام جم در گوانگجو
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